
Forslag 4 

 
Forslag om at Kanslergården bør følge BLs forretningsgang ved behandling af skimmelsvamp. 

Jeg s ller hermed ovennævnte forslag, på baggrund af min egen oplevelse gennem mange år og nu senest 
siden april i år, med at få anerkendt og udbedret både vandskader, fugt og skimmelsvamp I mit lejemål.  

De e, l trods for, at jeg løbende gennem årene har gjort de respek ve viceværter og ejendomsledere 
opmærksom på udefrakommende vandskader samt opståede skimmelproblemer.  

Jeg har sendt omfa ende dokumenta on i form af billeder og videoer af renoveringer og udbedringer af de 
forskellige rum I lejligheden, uden at jeg er blevet hverken mødt eller hørt. 

 

Jeg ønsker med de e forslag, at der I Kanslergården kommer en tydelig og ensre et forretningsgang for 
anmeldelser og behandling af anmeldelser om vandskader og skimmelsvamp. 

 
Navn og adresse fjernet i henhold til regelsæt 
 
 


